
 Motie 

Onderwerp: Het spoor bijster

De raad van de gemeente Zwijndrecht in vergadering bijeen op 13 juli 2021

Constaterende dat:

 Van 2000 tot nu de kosten voor de herstelwerkzaamheden van de spoorwegovergangen 
in Zwijndrecht enorm uit de pas lopen.

Overwegende dat:

 Door een goed gesprek tussen het college, Prorail en de NS de kosten voor de 
herstelwerkzaamheden van de spoorwegovergangen in Zwijndrecht nog omlaag kunnen.

Doet een dringende oproep aan het college

 Om in gesprek te gaan met Prorail en de NS over de prijsafspraken van de 
herstelwerkzaamheden van de dertien spoorwegovergangen

En gaat over tot de orde van de dag.

Fractie ZPP


